

CATALO Agaricus Extract Royal Gold is made from A class Natural Agaricus Blazei Mushroom, processed by advanced technology to maintain the precious active ingredients, and can be easily absorbed for its goodness. Clinical studies show that Agaricus can stimulate the immune system, and increase resistance to diseases.² Agaricus can also delay aging, reduce chronic fatigue symptoms, improve nutrition absorption and assist in recovering from serious illnesses.

Main Functions:

- Enhance and balance the immune system
- Increase nutrition absorption
- Improve metabolism, relieve stress and fatigue
- Assist in recovering from chronic illness
- Induce sleep, improve sleeping quality

Suitable for: Boost immunity, before and after treatment, concerned about liver, kidney, heart and cardiovascular health, relieve chronic fatigue, improve sleeping quality



SCAN and Discover More About This Product!
立即掃描，瀏覽更詳盡的產品資訊及功效！

Product Code 2941



純生茸

天然 **姬松茸** 高純度精華

AGARICUS EXTRACT

ROYAL GOLD

提升免疫力 · 預防細胞變異
強肝護腎 · 促進體質調理



60 粒(天然營養補充食品) 美國製造
60 Capsules (Dietary Supplement) Made in USA

Agaricus Blazei Mushroom is a regular part of the diet of the indigenous people outside San Paulo, Brazil. After numerous clinical studies, it was found that Agaricus exhibited far superior immune enhancing effect than other mushrooms.² This is due to the precious active ingredients, such as β -1,6-D-Glucan. These elements enhance the activity of antibody cells, increase immunity, improve metabolism and prevent cell deviations. They also calm and nourish the body, promote better sleeping quality, and reduce chronic fatigue symptoms. Scientific study has proven that the effectiveness of *Agaricus Blazei* Mushroom is far greater than that of *Ganoderma Lucidum*.²

Result of scientific study obtained by University of North Carolina			
	Daily Dosage	Prevention Rate of Cell Variance	Recovery Rate
<i>Agaricus Blazei</i>	10mg	99.4%	90.0%
<i>Grifola Umbellata</i>	10mg	98.5%	90.0%
<i>Ganoderma Lucidum</i>	30mg	77.8%	20.0%

¹ Ohno, Satoshi, et al. (2013). Complementary therapies in medicine. 21(5), 460-467. (Refer to *Agaricus blazei* Mushroom Extract)

² Yeung Y.M. (2002). 1st edn. Taipei: Yuen Chi Jai Book Publishing. (Refer to *Agaricus Blazei* Mushroom Extract)

Supplement Facts

Serving Size: 3 Capsules (1755mg)
Servings Per Container: 20

Amount Per Serving	% Daily Value
Natural <i>Agaricus Blazei</i> Mushroom Extract	1350mg †
† Daily Value not established.	

Serving Directions	For normal dosage, take 3 capsules daily. For fast-acting dosage, take 3 capsules 4 times daily. For the best results, please consume 3 months or above. Take after breakfast or lunch
Ingredients	100% Natural <i>Agaricus Blazei</i> Mushroom Extract Other Ingredients: Plant Capsule (Water Soluble Plant Polysaccharides), Anticaking Agent (Rice Powder, Rice Hull Concentrate)
Storage	Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight
Net Weight	35.1g (585mg x 60 capsules)
Best Before	Shown on box (End MM/YYYY)

This product is made from natural sources and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

家得路純生茸 (天然姬松茸高純度精華)

選用天然姬松茸，以獨特先進科技製成高純度精華。性質溫和，不寒不燥，而且易被人體吸收，極具保健功效。科研證明姬松茸能激發人體免疫系統，提升免疫力，並維護細胞健康，預防細胞變異或壞細胞增生²。姬松茸具滋補養生，消除疲勞功效，有助久病或虛弱人士康復調理。

特強 8 大養生功效

1. 促進免疫系統功能
2. 提升免疫能力
3. 強肝護腎
4. 增進營養吸收
5. 維護細胞健康
6. 預防細胞變異
7. 促進久病或虛弱體質調理
8. 寧神安眠，提升睡眠質素

姬松茸 品種是源自巴西聖保羅郊區 (Piedade, Sao Paulo) 繁殖的獨特菇菌類。由於該地區居民的患病率比其他地區為低，因此引起各界學者興趣。經深入研究後發現，姬松茸含獨特成分 β -1,6-D-葡聚糖，有助增強免疫細胞生產能力，提升免疫力、活化身體機能、調節並預防細胞變異，兼有補血氣、寧神安眠、滋補養生及扶正固本功效，幫助身體保持最佳狀態，功效比靈芝好數倍²。



美國北卡羅萊納大學的研究結果			
	每日使用量	預防細胞變異比率	康復比率
姬松茸	10mg	99.4%	90.0%
舞茸	10mg	98.5%	90.0%
靈芝	30mg	77.8%	20.0%

適合人士：提升免疫力，久病或體質調理，易敏體質人士，關注肝、腎及心腦血管健康，生活忙碌，消除慢性疲勞，改善睡眠質素

建議食法	保健食法：每天3粒。加速效果食法：每天4次，每次3粒。建議持續食用3個月或以上以達至最佳效果。請於早餐或午餐後服用
成分 (每粒)	100%天然姬松茸精華450毫克 其他成分：天然植物膠囊 (水溶性植物多醣體)，抗結劑 (米粉，稻殼精華)
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射
內容量	35.1克 (585毫克 x 60粒)
此日期前最佳	如盒所標示 (月/年底)

此產品源自天然成分，顏色深淺略有差異或變化屬正常現象，不影響產品質素。

CATALO 客戶服務熱線：(852) 3556 8686
網頁：CATALO.COM

產品編號 2941